

Franckesche Stiftungen zu Halle

Sventoslai Sigismundi Niwicki, Theologi Poloni, Christus Rex

Niwicki, Świętosław Zygmunt

Burgi, 1762

VD18 90805909

Unio Cum Christo Rege.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permission requests please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-194442

UNIO CUM CHRISTO REGE.

Hæc est maxima ad principem suum subditi : ut non magis facultatibus, corpore, quam animo, comprobet fidelitatem, nec concessio uno, reservet aliud, non communicandum, devovendum in eo.

Tuus sum Rex meus Christe Deus; omni fortuna mea, qua me circumvallavit tua me creativa, & conservativa providentia; hæc autem bona, a te, mea, sive sufficientia, sive copiosa, sive exigua sunt, tua tamen sunt, & ego; his, tuus.

Tuus sum corpore, architectante de limo terra, manu tua: sensibus, passionibus, omni pulsu cordis, sanguinis circuitu, omnibus fibris, nervis, & omni eo, quo corpus constat, tuus sum.

Tuus sum anima repræsentativa tui, & ejus potentiis, affectionibus, imaginativis, discursivis, apprehensivis, volitivis; tuus sum electivo libero arbitrio. & omni eo, quo anima est, tuus sum.

Tuus sum, eo respectu, quo debeo, quo desidero, quo volo. Vita mea tibi vivit, tibi desinit. Stat mi Deus, Rex potentissime! me tibi revocare nolo; quantus, quantus sum, tibi ex assè devotus.

Tuo majestuofo honori impendo, quidquid supernæ mentes, & electi tui, impenderunt, impendent posthac, & si superare liceret, in id, pia æmulatione, omni annitu intenderem.

A 4

Tuum